
  
To:  Tõnu Seil  
Cc:  Carmen Kass  
Sent:  Monday, December 08, 2008 7:20 PM 
Subject:  Re: Kultuurkapital 
Tänud Sulle, 
tegelen sellega ja saadan Raulile meili. Kas me saaksime Sinuga koos istuda 22.detsembril (siis on ka Carmen 
siin), et rääkida 2009.aasta vahenditest. Meie seisust 2008.aastal annab ülevaate kirjale lisatud tabel, mille 
koostasin …………..   andmetest. 
Kui kogu spordi raha tõusis päris suure protsendi, siis male kaotas käesoleval aastal 23% oma projektipõhistest 
toetustest. Lootes, et ka malele tõuseb toetuste osas koos teiste aladega proportsioonis, oleks olnud käesoleval 
aastal male toetussumma suurusjärgus pluss 200 tuhat krooni võrreldes aastaga 2007. Saime aga miinus 350 
tuhat krooni. 
Me oleme jätkuvalt üks enim harrastatav spordiala Eestis ja ka maailmas kindlasti. 
Harrastajad on, tulemused on, projektid on, Keres on (festivali teeme koos ESS Kalev`iga). Mis on see põhjus, 
miks malele tekitati käesoleval aastal selline "pehme" kukkumine? 
Parimat, 
H.O. 
  
 From:  Tõnu Seil  
To:  Hendrik Olde  
Sent:  Monday, December 08, 2008 6:05 PM 
Subject:  RE: Kultuurkapital 
tere 
kultuurkapitalis olen mina ainult ekspert nõukogus. enne koosolekut tõi kultuurkapitali inimene kirja 
aruandevõlglastest kelle rahasaamise välistab kulka reegel.  
ma tõesti ei oska seda kommenteerida teistmoodi. palun küsi rauli käest üle 
-- 
parimate soovidega, 
Tõnu  
 

 
Sent: 08. detsember 2008. a. 17:35 
To: Tõnu Seil 
Cc: Carmen Kass 
Subject: Re: Kultuurkapital 

Tere Tõnu, 
see on välistatud. 
Andsin  isiklikult aruanded Raul Altmäe kätte. Ühe projekti kohta, mis on kodulehel võlglasena kirjas, kirjutasin 
taotluse projekti pikendamise kohta. Rääkisin veel Tea`ga üle ja ta kinnitas, et võlgnevusi ei ole. Kui pean seda 
veelkord tõestama, siis võin tulla Raul Altmäe juurest läbi. 
Võlgnevusi ei olnud ka eelmisel korral, sest tollest jaotusest saime näiteks M.Zdankevitshile` teeneka 
sporditegelase toetuse ja ka Tuuli Vahtrale saime tookord Viljandi ekspertgrupilt väikese toetuse. 
Selgitusi oodates, 
H.O. 
  
From:  Tõnu Seil  
To:  Hendrik Olde  
Sent:  Monday, December 08, 2008 5:18 PM 
Subject:  RE: Kultuurkapital 
tere 
teil olid aruandevõlad kahjuks 
-- 
parimate soovidega, 
Tõnu  

 
Sent: 08. detsember 2008. a. 15:25 
To: Tõnu Seil 
Subject: Kultuurkapital 

Tere Tõnu, 

kas maleliit võis saada midagi järgmise aasta Kerese festivaliks seekordsest KulKa jagamisest? Ja millised 
võisid olla meie teiste projektide vastused? 
Parimat, 
H.O. 


